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PROTOKÓL Z ROZPRAWY

Rozprawa w ramach
postepowania
administracyjnego dotyczaca
wniosku

Kierujacy rozprawa
Protokolant

Pan Jerzy Wysocki
Bunnistrz Miasta Milanówka

Urzedu Miejskiego w Milanówku, Technicznej Obslugi
Miasta ul. Kosciuszki 45, 05-822 Milanówek z dnia
24.06.2008 r. w sprawie wydania decyzji o
srodowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizacje
przedsiewziecia polegajacego na budowie sieci kanalizacji
sanitarnej w obrebie ulic: Akacjowa, Bociania,
Brwinowska, Chopina, Chrzanowska, Cicha,
Dembowskiej, Dluga, Fiderkiewicza, Glowackiego,
Górnolesna, Graniczna, Grodeckiego, Grudowska,
Inzynierska, Jasna, Jablonowa, Jasminowa,
Kazimierzowska, Kochanowskiego, Konopnickiej,
Kosciuszki, Krasinskiego, Literacka, Laczna, Lakowa,
Mala, Nadarzynska, Nowowiejska, Okrzei, Orzeszkowej,
Parkowa, Piaski, Pilsudskiego, Podgórna, Podwiejska,
Pólnocna, Prosta, Prózna, Przejazd, Skosna, Sosnowa,
Staszica, Srednia, Warszawska, Wiatraczna, Wierzbowa,
Wojska Polskiego, Wysockiego, Wysoka, i Zwirki
w Milanówku oraz budowie podziemnych przepompowni
scieków w ulicach: Mala, Kochanowskiego, Nadarzynska,
Wysockiego w Milanówku.
Oraz wnioski Urzedu Miejskiego w Milanówku,
Technicznej Obslugi Miasta ul. Kosciuszki 45, 05-822
Milanówek z dnia 24.06.2008 r. w sprawie wydania
decyzji o srodowiskowych uwarunkowaniach zgody na
realizacje przedsiewziecia polegajacego na modernizacji
istniejacego ujecia wody podziemnej (studnie nr l i 2)
polozonego przy ulicy Na Skraju w Milanówku (dz. ew. nr
120/10 obreb 06-01) oraz budowie stacji uzdatniania wody
przy ulicy Na Skraju w Milanówku (dz. ew. nr 120/1O
obreb 06-0l ).
Pani Halina Wolska, Sekretarz Miasta Milanówka
Pani Joanna Wysocka-Sawczuk, Inspektor w Referacie
Ochrony Srodowiska
18 listopada 2008 r.
o godz. 18.00
Ustalono zgodnie z zalaczona do protokolu lista obecnosCi
- zalacznik l
Powital Radnych Miasta Milanówka, Pana Roberta
Lewandowskiego - Dyrektora Zakladu Wodociagów i
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Pani Halina Wolska
Sekretarz Miasta Milanówka

Pan Waldemar Jasie1czuk
Prezes Zarzadu firmy INKOM
Sp. z 0.0.

Pan Henryk Sobocinski
Przedstawiciel firmy FUNAM
Sp. z 0.0.

Pan Lukasz Szkudlarek
Przedstawiciel firmy
FUNDEKO reprezentujacy
firme INNOVA
CONSULTING z Torunia

Uczestników dyskusji

Pan Marcin Rzucidlo

Pani Anna Krawczyk

Pan Lukasz Szkudlarek
Przedstawiciel firmy
FUNDEKO reprezentujacy
firme INNOVA
CONSULTING z Torunia

Pan Bogdan Szydlowski

Pan Bogdan Korycki
V-ce Burmistrz Miasta
Milanówka

Kanalizacji w Grodzisku Mazowieckim, Pania Haline
Wolska - Sekretarza Miasta Milanówka, Pana Bogdana
Koryckiego- V-ce Burmistrza Miasta Milanówkaoraz
wszystkich zebranych.
Powiedzial o temacie rozprawy administracyjnej.
Przedstawil dotychczasowy poziom skanalizowania miasta
oraz docelowe plany w tym temacie.
Przypomniala temat rozprawy.
Przedstawila zasady dotyczace rozprawy oraz
dotychczasowy przebieg postepowania.
Przedstawil zalozenia inwestycji polegajacej na
rozbudowie sieci kanalizacji sanitarnej na terenie miasta
Milanówka. Przedstawil metody prowadzenia prac oraz
metody postepowania przy pomnikach przyrody.
Przedstawil zalozenia inwestycji polegajacej na
modernizacji istniejacego ujecia wody podziemnej
polozonego przy ulicy Na Skraju w Milanówku oraz
budowie stacji uzdatniania wody przy ulicy Na Skraju
w Milanówku.

Odpowiedzial na pytania zgloszone przez Stowarzyszenie
na Rzecz Miast - Ogrodów oraz Lige Ochrony Przyrody
Oddzial w Milanówku (zalacznik 2).

Ustalono zgodnie z zalaczona do protokolu lista mówców
- zalacznik3.
Zapytal o korelacje planów dotyczacych kanalizacji
z dlugoterminowym planem inwestycyjnym oraz poprosil
o wyjasnienie rozbieznosci ulic w toczacym sie
ostepowaniu i planach rozwoju miasta.

Wyrazila ubolewanie, ze odpowiedzi na zlozone pytania
nie otrzymala na pismie. Stwierdzila, ze eksperci nie
ustosunkowali sie do wszystkich zlozonych pytan.
Nie zgodzila sie ze stwierdzeniem, ze roslinnosc na
terenach przyleglych do ul. Na Skraju przystosowala sie do
antropogenizacji srodowiska. Zaznaczyla, ze w raporcie
nie poruszono prawdziwego wplywu studni na roslinnosc.
Odpowiedzial, iz wspomniany uzytek ekologiczny
wyrastal w latach 70-tych, kiedy powstawaly pierwsze
studnie.

L
Zapytal Burmistrza Miasta Milanówka w jaki sposób
zamierza skanalizowac jego posesje przy ul. Bocianiej 72
w Milanówku.
Odpowiedzial, iz w tej chwili nie wiadomo jak
skanalizowac posesje Pana Szydlowskiego, ze wzgledu na
parametry ulicy Bocianiej.
W odpowiedzi na pytanie Pana Rzucilo przedstawil zasady
rozpatrywania wniosków skladanych do Fundus~y
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Pan Karol Wójcik

Pani Maria Sobczak

Pan Lukasz Szkudlarek
Przedstawiciel firmy
FUNDEKO reprezentujacy
firme INNOVA
CONSULTING z Torunia
Pan Waldemar Jasielczuk
Prezes Zarzadu firmy INKOM
Sp. z 0.0.
Pan Wieslaw Kredzelak

Pani Ewa Noinska

Pani Halina Wolska
Sekretarz Miasta
Pan Waldemar Parol

Pan Lukasz Szkudlarek
Przedstawiciel firmy
FUNDEKO reprezentujacy
firme INNOVA
CONSULTING z Torunia
Pani Maria Galecka-Wolska

Pan Jerzy Wysocki
Burmistrz Miasta Milanówka

Pan Bogdan Korycki
V-ce Burmistrz Miasta
Milanówka

Spójnosci oraz wyjasnil z jakich przyczyn wynikly róznice
w wykazie ulic zlozonych do toczacego sie postepowania
a tych jakie znajduja sie w planach inwestycyjnych miasta.
Zapewnil, iz ulice, które nie znalazly sie w obecnie
toczacym sie postepowaniu a ujete w planach zostana takze
skanalizowane, tylko z innych srodków finansowych.
Zlozyl wniosek by projekt rozbudowy sieci kanalizacyjnej
obejmowal teren calego miasta Milanówka. Zaznaczyl,
iz dla terenów pólnocnych miasta nie ma koncepcji
rozbudowy kanalizacji.
Poprosila o odpowiedz na pytanie, który z systemów
kanalizacyjnych jest najmniej uciazliwy dla srodowiska
oraz o wyjasnieniena czym polega kazdy z systemów-
grawitacyjny, podcisnieniowy i cisnieniowy.
Wyjasnil zasady techniki przewiertów sterowanych
w terenach zurbanizowanych i obok pomników przyrody.

Wyjasnil, iz zmiana systemu kanalizacji dla toczacego sie
postepowania nie jest juz mozliwa. Wyjasnil na czym

olegaja poszczególne systemy kanalizacyjne.
Zlozyl wniosek Pana Wojciecha Klima w sprawie Stacji
UzdatnianiaWody przy ul. Na Skraju - (zalacznik 4),
a takze wnioski Pani Alicji Kuczynskiej, Pana Andrzeja
Kuczynskiego i Pani Marzeny Grzybowskiej popierajace
rozbudowe sieci kanalizacyjnej na terenie miasta
(zalacznik 5, 6 i 7).
Prosila o przekazanie przyslugujacego jej czasu na

owiedz dla Pani Anny Krawczyk.
Nie wyrazila zgody na prosbe pani Noinskiej, powolujac
sie na regulamin rozprawy
Zadal pytanie jak kwota 50 mln zlotych wplynie na
Ochrone Srodowiska w Milanówku i 20-30 letnie drzewa
w tym miescie.
Odpowiedzial, ze 100 mln mJ scieków nie bedzie trafiac do
gruntu co znaczaco wplynie na czystosc wód. Natomiast
drzewa nie beda uszkodzone, rozwiazania projektowe
zabezpieczaja starodrzewie miasta.

LZadala pytanie o wplyw planowanej inwestycji na
cisnienie i jakosc wody na osiedlu Jedwabnik. Poprosila
takze o dostep osiedla do studni.
W odpowiedzi na pytanie Pana Karola Wójcika udzielil
informacji, iz koncepcja rozbudowy terenów pólnocno-
zachodnich Milanówka na lata 2013-2015 jest juz
w trakcie opracowywania
W odpowiedzi na pytanie Pani Marii Galeckiej-Wolskiej
wyjasnil, iz modernizowana Stacja Uzdatniania WO?y
ustabilizuje cisnienie w calym miescie. Powinno to
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Pani Justyna Mietelska

Pan Robert Lewandowski -
Dyrektor Zakladu
Wodociagów i Kanalizacji w
Grodzisku Mazowieckim

Pan Jacek Kowalewski

Pan Lukasz Szkudlarek
Przedstawiciel firmy
FUNDEKO reprezentujacy
firme INNOVA
CONSULTING z Torunia
Pan Waldemar Jasielczuk
Prezes Zarzadu firmy INKOM
Sp. z 0.0.

wyeliminowac letnie niedobory wody w sieci. Obnizenie
poziomu lustra wody moze miec wplyw na srodowisko a
nie na wielkosc cisnienia w sieci wodociagowej.
Zadala pytania:
Jaki procent stanowi woda ze Stacji UzdatnianiaWody
w wodzie wodociagowej ?
Dlaczego monitoring ma byc tylko przez okres l roku, czy
mozna powtarzac go cyklicznie?
Co wczesniej powstanie w miescie kanalizacja czy Stacja
uzdatniania wody?
Jaki wplyw bedzie miala budowa kanalizacji i Stacji
Uzdatniania Wody na przyrode i rozwój miasta, jakie sa
globalne przewidywania na przyszlosc?
Poprosila o wczesniejsze informowanie organIZaCjI
pozarzadowych o planowanych pracach w poblizu

omników przyrody?
W odpowiedzi na pytanie poinformowal, ze na dzien

dzisielszy eksploatowane sa 3 ujecia wody o wydajnosci
117m /h (wydajnosc realna).
Woda ze Stacji uzdatniania to ok. 42,7% wody wiecej niz
dotychczas. W chwili obecnej niedobory wody w sieci
wodociagowej sa uzupelniane przez ujecia w Grodzisku
Mazowieckim.

Zauwazyl, ze raport mówi o cyfrach nieistotnych.
Poszczególne studnie obnizaja poziom wody.
Wariant sposobu wykonania prac jest juz wybrany,
w zwiazku z tym rozprawa jest niepotrzebna.
Brak jest podania czasu trwania budowy na
poszczególnych etapach budowy.
Po co prowadzic monitonng jesli nic z tego nie wyniknie?
Wspomnial równiez, iz prowadzenie prac metoda wiercona
bedzie wymagalo osuszania wykopów i co za tym idzie
osuszenia gruntów na calej trasie robót.
Zaznaczyl, iz raport nie ma wplywu na wykonawstwo prac
oraz nie jest w stanie przewidziec takich sytuacji jak np.
glazy narzutowe na trasie robót. Raport oddzialywania
inwestycji na srodowisko odnosi sie do koncepcji

lanowanych przedsiewziec.
W nawiazaniu do tematu osuszania terenów wyjasnil,

iz ul. Wojska Polskiego w calosci bedzie wykonywana
metoda przewiertów sterowanych na glebokosci 6m.
Poziom wód gruntowych wynosi ok. 3,5m od poziomu
terenu. Musza byc wykonane punktowe przewierty, które
w chwili obecnej prowadzi sie ze studni 2 metrowych.
Na prace na trasie przewiertu poziom wód gruntowych nie
wplywa, w zwiazku z czym nie ma powodów by osuszac te
tereny. Podkreslil, ze tylko momenty posadowienia komór
startowej i koncowej wymagaja obnizenia poziomu wód
gruntowych. Tak, ze caloksztalt prac nie stanowi
zagrozenia obnizenia poziomu wód gruntowych.

L

4



Pan Jerzy Wysocki
Burmistrz Miasta Milanówka

Pan Lukasz Szkudlarek
Przedstawiciel firmy
FUNDEKO reprezentujacy
firme INNOVA
CONSULTING z Torunia

Pan Jerzy Wysocki ,
Burmistrz Miasta Milanówka

Pan Jacek Banaszczyk

Pan Bogdan Szydlowski

Pan Jerzy Wysocki
Burmistrz Miasta Milanówka

Pani Anna Krawczyk

Mieszkancy miasta posiadajacy wlasne studnie,
w wiekszosci na glebokosc 20 m, wiec nie powinno byc
obnizenia poziomu wód gruntowych.
W odpowiedzi na pytanie Pani Justyny Mietelskiej
powiedzial, ze dla poszczególnych etapów prac
przeprowadzona bedzie lokalna ocena poziomów wód
gruntowych.
Odnosnie informowania Ligi Ochrony Przyrody
o planowanym terminie prac w poblizu pomników
przyrody mozna uzgodnic to z Ogrodnikiem Miejskim,
kierownikiem Referatu Ochrony Srodowiska
i kierownikiem Referatu Technicznej Obslugi Miasta.
W nawiazaniu do kwestii monitoringu zaznaczyl,
iz prowadzenie przez okres jednego roku monitoringu
wpelni wystarcza. Uwzglednione sa wszystkie pory roku.

Powiedzial, ze prace zwiazane z budowa kanalizacji obok
Stacji uzdatniania wody beda prowadzone niezaleznie od
omawianych projektów na odcinkach ok. 1 km/rok.
Zaznaczyl, ze omawiane projekty sa bardzo powaznymi
inwestycjami proekologicznymi. Bardzo wazne jest by
w mozliwie najszybszym czasie nastapila zgoda na ich
realizacje. By Miasto -Ogród bylo skanalizowane. By
w Milanówku jak najszybciej zlikwidowac wielkie ilosci
nieszczelnych szamb.
W drugiej turze mówców glos zabierali:
Powiedzial, ze wypowiedz Pana Bogdana Koryckiego jest
nierzeczowa. Ulica Bociania ma szerokosc 5m, wiec nie
jest za waska.
Odpowiedzial, ze ulica ta jest na wskazanym odcinku
wyjatkowa. Nie beda skladane zadne deklaracje odnosnie
budowy kanalizacji na wspomnianym odcinku
ul. Bocianiej.
Powiedziala, ze brak jest danych odnosnie zasobów studni.
Zapytala o rzeczywiste dane dotyczace poboru wody
w latach ubieglych a nie dane z pozwolen
wodnoprawnych. Zapytala czy studnie czwartorzedowe nie
sa przeekspleatowane, czy nie wystapi brak rezerw wody
dla miasta? Czy faktycznie lej depresyjny nie bedzie mial
wplywu na teren miasta i rzeke? Czy nie nastapi wsiakanie
wód w rzeke, a co za tym idzie zanikanie rzeki?
Podkreslila, ze raport jest niepelny .
Odnosnie kanalizacji chciala by wiedziec na jakiej
glebokosci beda prowadzone wykopy w poszczególnych
ulicach, oraz jak to sie ma do stosunków wodnych.
Zaznaczyla, ze brak jest takich danych w przedstawionym
raporcie o planowanym przedsiewzieciu.
Zapytala jaki wplyw maja poszczególne rodzaje kanalizacji
na srodowisko. 1

L

5



Pan Lukasz Szkudlarek
Przedstawiciel finny
FUNDEKO reprezentujacy
finne INNOVA
CONSULTING z Torunia
Pan Waldemar Jasielczuk
Prezes Zarzadu finny INKOM
Sp. z 0.0.

Pan Lukasz Szkudlarek
Przedstawiciel finny
FUNDEKO reprezentujacy
finne INNOVA
CONSULTING z Torunia
Pani Justyna Mietelska

Pani Anna Krawczyk

Pan Jerzy Wysocki
Bunnistrz Miasta Milanówka

Przypomnial, iz raport bazowal na koncepcji a nie na
projektach. Na etapie koncepcji nie ma glebokosci
prowadzenia prac.

Powiedzial, iz projekty w poszczególnych ulicach sa juz
w gminie. Podkreslil, ze nie przewiduje sie wykopów
otwartych na duzych glebokosciach. Ulice Wojska
Polskiego, Rososzanska beda wykonywane metoda
przewiertów sterowanych w calej dlugosci ulic. Pomniki
przyrody beda omijane w promieniu 15 metra. Na terenie
miasta nie ma wysokiego poziomu wód gruntowych.
Na potrzeby projektów finna zrobila szczególowe badania
geotechniczne na terenie miasta.
Przepompownie na koncach ul. Kochanowskiego i
ul. Malej wg. przeprowadzonych badan posiadaja poziom
wody gruntowej na glebokosci 1,7 m od istniejacego
poziomu gruntów.
Teren obniza sie ze wzgledu na istniejacy ciek wodny.
Poziom wód gruntowych na terenie Milanówka wacha sie
od 2,5 m do 3,5 m.
Operat wodnoprawny mówi o maksymalnym zuzyciu
wody, nie musi pokrywac sie z praktyka.

Zglosila wniosek by powtórnie przeprowadzic monitoring
po trzech latach.
Zglosila wniosek by wszelkie dodatkowe pytania na pismie
mozna bylo skladac do dnia 24 listopada 2008 r.
Podsumowal rozprawe i podziekowal za wziecie w niej
udzialu.

Protokól podpisano zgodnie z zalacznikiem nr 8 oraz zamieszczono na stronie internetowej
BIP- u zgodnie z regulaminem rozprawy.
Rozprawe zakonczono o godzinie 21.00

Protokolant:
I
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